



Date : January 1, 2024

التاريخ : 1 يناير 2024

After compliments,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Appointment of Chief Risk Officer for  
Muscat Finance**

**الموضوع : تعيين رئيس وحدة ادارة المخاطر لمسقط  
للتطوير**

Muscat Finance is pleased to announce the appointment of Mr. Nitin Verma as the Chief of Risk Officer, effective January 1, 2024.

تعلن مسقط للتطوير عن تعيين الفاضل / نيتين فيرما في منصب رئيس وحدة ادارة المخاطر وذلك اعتبارا من تاريخ 1 يناير 2024.

Mr. Nitin Verma has over 13 years of experience in risk management. He is IRCA-certified as a lead auditor for information systems. Mr. Nitin Verma has worked in the risk departments of various banks and financial institutions in India and Oman.

يتمتع الفاضل / نيتين فيرما بخبرة تزيد عن 13 سنة في ادارة المخاطر. نيتين معتمد IRCA كمدقق رئيسي لأنظمة المعلومات. عمل السيد نيتين في قسم المخاطر في العديد من البنوك والمؤسسات المالية في الهند وعمان.

The board of directors and the management of Muscat Finance wish Mr. Nitin Verma the best in his new assignment with the company.

يتمنى مجلس ادارة مسقط للتطوير وادارتها التنفيذية للفاضل/ نيتين فيرما كل التوفيق والنجاح في مهامه الجديدة مع الشركة.

**Faisal Mohammed Al Yousef  
Chairman  
Muscat Finance (SAOG)**

**فيصل بن محمد اليوسف  
رئيس مجلس الإدارة  
شركة مسقط للتطوير (ش.م.ع.ع)**

